

29th March 2017

29 مارس 2017

NBAD-FGB merger

اندماج بنك أبوظبي الوطني وبنك الخليج الأول

Further to the release of ADX Circular No. (81) for the year 2017 concerning the delisting of the Shares of First Gulf Bank (<https://www.adx.ae/English/News/Pages/20170328142822048.aspx>) and ADX Circular No. (5) of 2017 on the merger of National Bank of Abu Dhabi and First Gulf Bank (<https://www.adx.ae/English/News/Pages/20170323152430798.aspx>), and in line with transparent disclosure around the merger between the two banks, please note that:

-FGB shares will be de-listed at the end of the trading day on Thursday 30th March 2017

-FGB and NBAD merger will be declared effective on the close of trading on 30th March 2017 as per the Certificate issued by the Securities and Commodities Authority

-NBAD shares, including 5,643,000,000 new NBAD ordinary shares issued to FGB shareholders, will start trading on Sunday, 2nd April 2017

FURTHER INFORMATION

www.bankfortheUAE.com

FGB

Sofia El Boury
Head of Investor Relations
+971 (0) 50 836 6031
sofia.elboury@fgb.ae

NBAD

Abhishek Kumat
Director - Investor Relations
+971 (0) 50 661 4913
Abhishek.kumat@nbad.com

بناءً على نشر سوق أبوظبي للأوراق المالية للتعميم رقم (81) لعام 2017 فيما يتعلق بإلغاء إدراج أسهم بنك الخليج الأول (<https://www.adx.ae/English/News/Pages/20170328142822048.aspx>) ، والتعميم رقم (5) لعام 2017 فيما يتعلق باندماج بنك أبوظبي الوطني وبنك الخليج الأول

(<https://www.adx.ae/English/News/Pages/20170323152430798.aspx>)، وتماشياً مع الإفصاح بشفافية حول اندماج البنكين، يرجى ملاحظة ما يلي:

- سيتم إلغاء إدراج أسهم بنك الخليج الأول اعتباراً من نهاية جلسة التداول المنعقدة يوم الخميس الموافق 30 مارس 2017

- سيتم الإعلان عن اندماج بنك الخليج الأول وبنك أبوظبي الوطني اعتباراً من إغلاق جلسة التداول يوم 30 مارس 2017 في الشهادة الصادرة عن هيئة الأوراق المالية والسلع

- وسوف يبدأ تداول أسهم بنك أبوظبي الوطني ، بما في ذلك تخصيص الزيادة والبالغة 5,643,000,000 سهم لمساهمي بنك الخليج الأول، يوم الأحد 2 أبريل 2017

لمزيد من الاستفسارات:

www.bankfortheUAE.com

بنك الخليج الأول، يُرجى التواصل مع:

صوفيا البوري

رئيس علاقات المستثمرين وتخطيط الأعمال والرقابة المالية

+971 (0) 50 836 6031

sofia.elboury@fgb.ae

بنك أبوظبي الوطني، يُرجى التواصل مع:

ابيشك كومات

رئيس علاقات المستثمرين والإعلام والعلاقات العامة

+971 (0) 50 661 4913

Abhishek.kumat@nbad.com